
PROTOKÓŁ 

z posiedzenia wspólnego wszystkich Komisji Rady Gminy Dębnica Kaszubska 

z dnia 30 listopada 2020 r. 

 

W posiedzeniu wspólnym komisji wzięli udział: 

 14 Radnych Rady Gminy Dębnica Kaszubska 

 Wójt Gminy Dębnica Kaszubska – Iwona Warkocka 

 Zastępca Wójta Gminy Dębnica Kaszubska – Karol Żukowski 

 Kierownik Referatu Administracyjnego – Agnieszka Żukowska 

 Skarbnik Gminy – Marek Malinowski 

Radni nieobecni: Olech Marcin 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Zaopiniowanie materiałów na sesję. 

3. Omówienie spraw bieżących. 

4. Zamknięcie posiedzenia. 

Ad. 1-2 

 Posiedzenie wspólne wszystkich komisji o godzinie 10:41 otworzył Wiceprzewodniczący 

Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski, który przywitał pracowników Urzędu Gminy oraz Radnych 

Rady Gminy.  

Przerwa w obradach trwała od godziny 10:48 do godziny 10:56. 

Po przerwie Radny Bartłomiej Tutak złożył wniosek o przerwanie komisji wspólnych, który 

został poddany pod głosowanie. 

W wyniku zarządzonego głosowania wniosek został odrzucony. 

Wynik głosowania: ZA: 5, PRZECIW: 8, WSTRZYMAŁO SIĘ: 1 

Od godziny 11:09 do godziny 11:40 trwała przerwa w obradach. W trakcie przerwy obrady 
opuścił Radny Bartłomiej Tutak. 

1) Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Rocznego programu współpracy Gminy Dębnica 

Kaszubska z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami działającymi w sferze 

pożytku publicznego na 2021 rok. 



Do projektu uchwały nie zgłoszono żadnych uwag. W związku z tym poddano ją pod 

zaopiniowanie. Opinie poszczególnych komisji w sprawie projektu uchwały: 

Komisja Głosy „za” Głosy „przeciw” Głosy „wstrzymujące się” 

Spraw Społecznych 3 0 0 

Rewizyjna 2 0 0 

Infrastruktury i Budżetu 4 0 0 

Skarg, Wniosków i Petycji 3 0 0 

2) Projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych. 

Przy tym punkcie Radny Piotr Paczesny zaproponował wyjście z inicjatywą uregulowania stawek 

podatkowych, aby nie podejmować niższych stawek przez okoliczne gminy, a także wystosowania 

pisma do ministerstwa o odgórnym uregulowaniu stawek w taki sposób, aby nie było tak dużych 

tzw. „widełek” stawek podatkowych. 

Opinie poszczególnych komisji w sprawie projektu uchwały: 

Komisja Głosy „za” Głosy „przeciw” Głosy „wstrzymujące się” 

Spraw Społecznych 3 0 0 

Rewizyjna 1 0 1 

Infrastruktury i Budżetu 3 0 0 

Skarg, Wniosków i Petycji 3 0 0 

Podczas opiniowania projektu uchwały nieobecny był Radny Adam Krycki. 

3) Projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 

W toku dyskusji Przewodniczący Rady Krzysztof Badowski zaproponował aby stawki podatku od 

nieruchomości zostały podniesione o około 8%, a na kategorie nieprzynoszące dużych wpływów 

budżetowych pozostawić maksymalną stawkę. 

Zaproponowane stawki w projekcie uchwały: 

Stawki proponowane na rok 2021 na terenie Gminy Dębnica Kaszubska 

1) od gruntów:  

a) związanych z działalnością gospodarczą 0,96 zł za 1 m² 

b) pod wodami powierzchniowymi stojącymi lub 
wodami powierzchniowymi płynącymi jezior i 
zbiorników sztucznych 

4,99 zł za 1 ha powierzchni 

c) pozostałych, w tym zajętych na prowadzenie 
odpłatnej statutowej działalności pożytku publicznego 
przez organizacje pożytku publicznego 

0,37 zł za 1 m² powierzchni 



d) niezabudowanych objętych obszarem rewitalizacji, 
o których mowa w ustawie z dnia 9 października 2015 
r. o rewitalizacji (Dz. U. z 2020 r., poz. 802 i 1086, z 
2019 r. poz. 2020) i położonych na terenach, dla 
których miejscowy plan zagospodarowania 
przestrzennego przewiduje przeznaczenie pod 
zabudowę mieszkaniową, usługową albo zabudowę o 
przeznaczeniu mieszanym obejmującym wyłącznie te 
rodzaje zabudowy, jeżeli od dnia wejścia w życie tego 
planu w odniesieniu do tych gruntów upłynął okres 4 
lat, a w tym czasie nie zakończono budowy zgodnie z 
przepisami prawa budowlanego 

3,28 zł za 1 m² powierzchni 

2) od budynków lub ich części:  

a) mieszkalnych 0,81 za 1m² pow. użytkowej 

b) związanych z prowadzeniem działalności 
gospodarczej oraz od budynków mieszkalnych lub ich 
części zajętych na prowadzenie działalności 
gospodarczej 

23,30 zł za 1 m² powierzchni 
użytkowej 

c) zajętych na prowadzenie działalności gospodarczej 
w zakresie obrotu kwalifikowanym materiałem 
siewnym 

11,62 zł za 1 m² powierzchni 
użytkowej 

d) związanych z udzielaniem świadczeń zdrowotnych 
w zrozumieniu przepisów o działalności leczniczej, 
zajętych przez podmioty udzielające tych świadczeń 

5,06 zł  za 1 m² powierzchni 
użytkowej 

e) od pozostałych, w tym zajętych na prowadzenie 
odpłatnej statutowej działalności pożytku publicznego 
przez organizacje pożytku publicznego 

6,70 zł za 1 m² powierzchni 
użytkowej 

Na posiedzenie o godzinie 13:15 powrócił Radny Bartłomiej Tutak. 

Zaproponowane stawki zostały poddane opiniowaniu. Opinie poszczególnych komisji w sprawie 

projektu uchwały: 

Komisja Głosy „za” Głosy „przeciw” Głosy „wstrzymujące się” 

Spraw Społecznych 3 0 0 

Rewizyjna 1 1 1 

Infrastruktury i Budżetu 3 1 0 

Skarg, Wniosków i Petycji 2 1 0 

4) Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Dębnica Kaszubska na 2020 rok. 

Radny Piotr Paczesny złożył wniosek o nieopiniowanie projektu uchwały podczas posiedzenia 

wspólnego wszystkich komisji i przesunięcie go na sesję Rady Gminy. 

W wyniku zarządzonego głosowania wniosek został przyjęty. 

Wynik głosowania: ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 2 



Podczas głosowania nieobecna była Radna Jadwiga Lejczak oraz nieobecny był Przewodniczący 

Rady Gminy Krzysztof Badowski. 

Przy tym punkcie Przewodniczący Rady Gminy Krzysztof Badowski poinformował, że sesja 

rozpocznie się 5 minut po zakończonym posiedzeniu wspólnym wszystkich komisji. 

Radny Bartłomiej Tutak poprosił o nieomawianie projektu uchwały w sprawie stwierdzenia 

wygaśnięcia mandatu radnego i omówienie go podczas sesji. 

W wyniku zarządzonego głosowania wniosek został przyjęty. 

Wynik głosowania: ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

Radny Piotr Paczesny złożył wniosek o nieopiniowanie planu  zbywania i nabywania 

nieruchomości na terenie Gminy Dębnica Kaszubska i zapoznanie się z nim podczas sesji. We 

wniosku ujął także zapoznanie z korespondencją podczas sesji. 

W wyniku zarządzonego głosowania wniosek został przyjęty. 

Wynik głosowania: ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

Ad. 3 

W wyniku głosowania radnych punkt ten nie został zrealizowany podczas posiedzenia 

wspólnego wszystkich komisji. 

Ad. 4 

O godzinie 13:40 zamknięto posiedzenia wspólnego wszystkich komisji. 

 

 

 

Protokołowała: 

Emilia Szymaniuk 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Obrady prowadził:  

Ireneusz Ziółkowski 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Dębnica Kaszubska 

 


